
Spørsmål til ordførar, Alver kommune, kommunestyremøte 22.09.22

Eg nyttar høvet til å stilla spørsmål til ordførar vedrørande tømmefasilitetar for bubil.

Ein kan på nettstaden Bobilplassen.no ikkje sjå at Alver kommune har slik fasilitet for reisande.

Ein har også nyleg sett sak i lokalmedia på at det har vore ein episode med kloakklukt ved 
Kvassnesstemma. I skrivande stund er kjelda til lukt ikkje kjend, det er ei undring, mulig antagelse 
på at det er tømt kloakk i stemma, men som ikkje er bekrefta eller avkrafta etter min kjennskap pr 
02.09.22

Ihh Forurensingslova kan ein lesa:

 § 26.(kommunal tømming av slam fra slamavskillere (septiktanker), privet m.v.)

Kommunen skal sørge for tømming av mindre renseinnretninger som slamavskillere og samlekummer for avslamming av 
sanitært avløpsvann og overvann. Det samme gjelder for oppsamlingstanker med ubehandlet sanitært avløpsvann.

Kommunen skal også sørge for nødvendige anlegg for tømming av avløpsvann fra bobiler, fritidsbåter m.v.

Kommunen skal sørge for tømming av privet i tettbygd strøk, og utenfor tettbygd strøk i den utstrekning kommunen 
bestemmer det.

Spørsmål:

Kan ordførar gje status for slike anlegg i Alver pr. september 2022 og kva konkrete planar 
har ein for etablering av  slikt-slike anlegg?
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Nina Bognøy

Alver Ap- kommunestyrerepres.


